
Asker Tennisklubb

Protokoll - Styremøte mai 2023

Dato: 11.05.2023 20:00

Sted: Tennis hallen

Deltagere:

Lasse Hammer
Jan Åke Waldemar Frisk
Dagfinn Mundal
Mette Freisner Johansen
Mikael Joakim
Daniel Tomter
Magnus Müller - ikke tilstede

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 23/5/1

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 23/5/2

Introduksjon av de nye medlemmene.
2 av medlemmene vil ikke være til stede – Karoline Kreyberg og Magnus Muller. De andre medlemmene
presenterte seg selv og vi ønsket Mette Freisner Johansen velkommen til styret.

Sak 23/5/3

Organisasjon: Styret skal konstituere seg selv med ansvars- og
oppfølgingsområder

Beslutte Styrets ansvarsområder: - Da 2 av medlemmene manglet, ble vi enige om å beslutte og
konstituere rollene i neste styremøte. Utover dette er Jan Frisk nå nestleder og Dagfin Mundal er
driftsansvarlig for Hall og Utebaner.
LH innkaller til styremøte i juni.
Beslutte Mandater for dagens hovedtrenere: - Styret hadde en fin diskusjon omkring hva slags
ansvar og roller som skulle deles ut, men var enige om å avvente til etter møtet med trenerne den
23. mai før endelige beslutninger tas. På møte den 23. mai skal der oppstilles målsetninger for det
sportslige i klubben.
 
 
Diskusjon omkring behovene for resepsjon/ansvarsområder for resepsjonsansvarlige: Styret hadde
en fin diskusjon og ble enige om å utarbeide en kravspesifikasjon for hva som skulle tillegges
«resepsjonen i ATK». LH lager et førsteutkast på bakgrunn av møtet med trenerne og har med til
neste styremøte i juni.
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Sak 23/5/4

Sport: Info og status på kommende aktiviteter (trenerstatus,
turneringer, lagkamper osv) (Mikael/Daniel)

Orientering – Daniel orienterte om helgens turnering for de under 12. Over 100 deltaker var påmeldt
og arrangementet gikk kjempefint i det fine været. Forberedelsen var allerede i gang til U.13
turneringen senere i mai, som også vil ha over 100 deltakere. Klubben skal arrangere NM for
Veteraner i August og vi ble enige om å lage en komité for å sikre at arrangementet er godt planlagt i
forkant.
Trenerstatus – Daniel orienterte om at det avholdes samtaler med potensielle
trenere som klubben vurderer mtp oppstarten i August 2023.

Sak 23/5/5

Økonomi: Status på økonomi per 30/4 2023
Orientering – LH fortalte om introduksjonmøte med med nytt regnskapsselskap (Censea). De starter
offisielt opp den 1. juni 2023. Det vil være noen overlappingskostnader med Azets, men det vil det
alltid være når man innfører et nytt system og ny leverandør.

Sak 23/5/6

Hall/Anlegg: Status på as-is pågående aktiviteter inne og ute

Beslutte Videre prosess vaktmestertjeneste – Dagfinn orienterte om behovene for å få tak i en
hel-/deltids vaktmester for klubben. Styret var enige og Dagfinn fikk mandat til å drive denne
prosessen videre.
Dagfinn orienterte om ferdigstillingen av parkeringsanlegget ved utebanene og at det kommer
parkeringsautomat der klubbens medlemmer får parkere gratis i 3 timer, mens andre gjester må
betale.

Alle medlemmer og de som modtager nyhedsbrevet har fått melding om at det nye
parkeringsanlegg vil komme på plass i starten af juni. (Se bifoga 1)
Dagfinn har forhandlet med de som tilbyder parkeringsordningen, om vi kan ha en
overgangsfase hvor folk venner seg til det ny. Dette anbefaler de ikke, da det da bare tar
lengere tid før folk tar det nye parkeringssystem på alvor. Parkeringsløsning vil komme på plass
tidlig i Juni. Parkeringsselskapet har gått med på at det ikke ilegges sanksjonsbøter for
feilparkering før 1 Juli slik at medlemmene har en kort periode for tilvenning til nytt regime.

Sak 23/5/7

AOB
Orientering om hendelse i hallen: I forbindelse med lek mellom to barn var det ett av barna – en
tennisskole deltaker – på 16 år som løftet et mindre barn og holdt det over rekkverket i resepsjonen.
Dette forholdet ble anmeldt til politiet av foreldrene til barnet.
Styret ble enige om å kjøre en ROS analyse på om det er noe som kan gjøres for at
det ikke er noen usikkerhet forbundet med å avholde TFO på anlegget.
Styret tar en samtale med klubbens hovedresepsjonist for videre ansvarsprosess.
Dagfinn henter inn tilbud på et pent tilbygg til rekkverket som kan fortest mulig settes opp for å
forhindre at dette skal skje igjen.
Styret ble enige om at det skal utarbeides et årshjul for kommunikasjon i klubben. Mette får ansvaret
for å gjennomføre dette.
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